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	VG 415 210 CN
	Ú Installation instructions
	Important notes
	: Risk of injury!
	: Risk of gas escape!
	Ensure sufficient air exchange in the room where the appliance is installed. Up to 11 kW total output:
	Up to 18 kW total output:

	Special accessories
	Preparing the units (Fig.1a)
	Note
	Flush installation (Figure 1b)
	Note
	Combination of several Vario appliances (fig. 1c)
	Combination with the appliance cover (Fig. 1d)
	Boring to fit the control knob (Fig. 2a + 2b)
	1. As shown in the installation sketch, drill the Ø 35 mm hole to secure the control knob in the cabinet front. Attach the enclosed stencil to the cabinet front for correct positioning of the bore.
	2. If the cabinet front is thicker than 26 mm, the front must be routed from the back to max. 26 mm on an area of 80 x 310 mm.


	Fitting the appliance
	1. Plug the control cable into the socket on the appliance. The plug must lock into place.
	2. Lower the appliance evenly into the cut-out and press down firmly (Fig. 6a).
	Note
	3. Connect the appliance to the power and gas supply and test for correct functioning. There might be an air pocket in the gas supply line if the appliance switches off. Turn control knobs off and switch on again. Repeat until burner ignites.
	4. Only for flush fitting (Fig. 6b): Check appliance for correct functioning before applying sealant! Fill the surrounding gap between the work surface and the frame with a suitable, heat- resistant silicone adhesive (e.g. OTTOSEAL® S 70). Smooth th...

	Caution!
	Removing the appliance
	Caution!

	Gas connection
	Electrical connection
	Technical data
	重要说明
	: 有受伤危险!
	: 有燃气泄漏危险!
	确保安装电器的房间内有充足的换气。总功率最高达 11 kW：
	总功率最高达 18 kW：

	专用附件
	准备橱柜(图 1a)
	提示
	齐平安装 (图 1b)
	提示
	多个 Vario 电器组合 (图 1c)
	组合电器盖 (图 1d)
	钻孔，安装控制旋钮 (图 2a + 2b)
	1. 如安装示意图所示，钻出 Ø 35 mm 的孔，用于将控制旋钮固定 在橱柜面板中。将随设备配套提供的模板连接至橱柜面板，正确 定位钻孔。
	2. 如果橱柜面板厚度超过 26 mm，必须从后面在 80 x 310 mm 的面 积上铣去一定厚度，使该部分达到 26 mm 的最大厚度。


	安装电器
	1. 将控制电缆插入电器上的插座中。插头必须锁止到位。
	2. 将电器平稳地放入开孔中，用力压入 (图 6a)。
	提示
	3. 将电器接至电源和气源，检测工作是否正常。如果电器关断，那 么供气管路中可能有气穴。关断控制旋钮并再次开启。重复上述 操作，直至燃烧器点燃。
	4. 仅适用于齐平安装（图 6b）：在涂上密封胶之前，检查电器是 否正确工作！在工作台和框架之间的周围间隙填充适当的耐热硅 胶 (例如 OTTOSEAL® S 70）。使用硅树脂制造商推荐的光滑剂 使...

	注意!
	拆除 电器
	注意!

	燃气连接
	电气连接
	技术参数
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